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Protokoll fra driftsstyremøte Smestad skole 

10/25 Godkjenning av innkalling  

Innkalling godkjent. 

Tre nye medlemmer ble ønsket velkommen til Smestad DS: politisk representant 

Hanne Elsrud, og to nyvalgte foresatte: Bjørn Unnersaker og Rikke Vosgraff-

Pattison. De to sistnevnte erstatter foresatterepresentantene Mariann Stoltenberg 

Lind og Thea Brøvig. En stor takk til de to avtroppende medlemmene for godt 

samarbeid og stort engasjement for Smestad skole! 

11/25 Valg av ny leder av DS 

Ny leder av DS: Bjørn Unnersaker 

Ny nestleder av DS: Rikke Vosgraff-Pattison 

12/25 Godkjenning av protokoll fra 16.01.2025 

Protokoll godkjent 

13/25 Rektor orienterer 

Rektor orienterer kort om status på Smestad skole 

• Før vinterferien gjennomførte vi en vellykket Bokuke, med stort engasjement 

for lesing og bøker på alle trinn, og kronet med en vellykket forestilling på 7. 

trinn med dramatisering av Mio Min Mio 

• Smestad skole er gjennom våre Velkomstklasser invitert med i et 

internasjonalt Erasmus-prosjekt, som via midler fra EU skal øke dialog og 

samarbeid på tvers av Europa 



• Risikovurdering av spesialavdelingen Monolitten gjennomføres denne våren, i 

samarbeid med UDA og Bedriftshelsetjenesten. Målet er å sikre god drift og 

gode forhold på denne lille avdelingen.  

• SMAKS har blitt valgt ut og forespurt om å være besøksskolen for det 

nasjonale SFO-seminaret til høsten, noe vi oppfatter som en fjær i hatten. 

Det blir spennende og moro! 

• FAU vedtok Smarttelefonfri skole fra høsten 2030, noe som innebærer at 

foresatte vil forsøke å forplikte seg til IKKE å kjøpe smarttelefon til elevene 

på 1. og 2. trinn før de går ut barneskolen. Det gjelder selvsagt også andre 

trinn, men her er det allerede flere barn som har, og dermed vanskeligere å 

stoppe. Skolen og driftsstyret applauderer vedtaket.  

• Det ble også tatt opp skolens gode erfaringer med vårens foreldremøter 

med felles tematikk: 2. og 5. trinn med besøk av Barnevakten, og 4. og 6. 

trinn med besøk av bydelens SALTO-koordinator Bjørn Arne Winsnes 

• På spørsmål om skolens holdning til bøker og skjerm svarte 

ansatterepresentanter og rektor at det er en tydelig "ja-takk-begge-deler"-

holdning på skolen, og at både analoge (tradisjonelle) og digitale læremidler 

kan være gode. StøDig-prosjektet som Smestad deltok på i forrige skoleår er 

eksempler på kompetanseheving som har til hensikt å øke bevisstheten om 

bruken av gode digitale læremidler. Både bøker og digitale enheter skal 

eksistere på Smestad skole.  

14/25 Opplæring i driftsstyrearbeid 

Det ble gjennomført en kort gjennomgang av sentrale punkt i driftsstyrenes arbeid, 

basert på opplæringsdokument sendt ut på forhånd.  

 

15/25 Skolebehovsplan for Osloskolen 

I mars kommer høring på Skolebehovsplan for Osloskolen, og driftsstyrets møte 

kom i forkant av denne. Ny dato for lansering er 13. mars, og DS vil få tilsendt 

planen så snart den foreligger. Viktige punkt fra diskusjonen: 

• Smestad skole har ventet lenge på rehabilitering, og det vil derfor være 

naturlig at DS, FAU, ansatte og elever svarer på høringen om den nye planen 

• Det er ikke avklart hvor Smestad vil være i byggeperioden som vil komme, 

men vi håper på FO-bygget på Huseby 

• På spørsmål om Hoff skole ble det informert om at det pr i dag er uklart hva 

som vil skje her etter at man oppdaget at grunnforholdene kanskje ikke var 

gode nok for den skolestørrelsen som var planlagt. Dette vil komme 

nærmere i skolebehovsplanen (tror vi) 

• Det ble også diskutert hvorvidt en gymsal eller en flerbrukshall er best når 

nye skoler bygges, og konklusjonen er nok at gymsal er best for skoler, 

flerbrukshall for idretten.  

 

16/25 Plan for trygt og godt skolemiljø 

Personalet på Smestad skole har utarbeidet en ny og revidert plan for skolens 

arbeid med trygt og godt skolemiljø. Dette er gjort etter en sentral bestemmelse om 



at alle Osloskolene skal ha en felles mal på arbeidet, og planen vår er utarbeidet på 

bakgrunn av denne malen.  

Det ble i denne sammenhengen spurt om skolens holdning til elevaktiviteter på tvers 

av klasser. Ansatterepresentanter og rektor informerte om at dette ofte brukes 

som tiltak for å fremme læringsmiljøet og skape vennskap og koblinger på tvers, 

men at det ikke er noen systematikk rundt denne form for organisering. Innspillet 

blir tatt med videre. 

 

Planen ble lagt fram for driftsstyret til informasjon, som tok den til etterretning.  

 

17/25 Økonomisk status og regnskapsavslutning 

Driftsstyret behandlet regnskapet fra 2024, inkludert årsrapport, mindreforbruk og 

fullstendighetserklæring. Driftsstyret ga skolens administrasjon honnør for årets 

økonomiske drift, og var fornøyd med at skolen både har klart å gå i økonomisk 

pluss og samtidig forholdt seg til lærernormen.  

I diskusjonen knyttet til økonomi kom noen punkt opp: 

• Ny opplæringslov forutsetter at antall spesialpedagogiske vedtak skal 

senkes betraktelig, noe som for eksempel vil gjøre det lettere å oppnå 

lærernormen, og rektor advarte mot at dette blir en mulighet for å kutte i de 

økonomiske overføringene til skolene 

• Det ble spurt om skolens administrasjon nå kan styrkes etter å ha vært 

nedbemannet de senere årene, noe rektor svarte benektende på. Rektor 

innrømmer at dette er bekymringsfullt. 

• Sommerskolen har store kutt i år, men dette er sentralt finansiert, og en del 

av budsjettkutt på etatsnivå. SMAKS vil levere samme gode aktivitetstilbud 

for elevene på Smestad som før.  

 

Vedtak 

Driftsstyret godkjenner årsregnskapet, inkludert fullstendighetserklæring, samt 

rektors fremlegg til fordeling av mindreforbruk. 

18/25 Møteplan 2025 

Endringer i møtedatoer for DS Smestad 2025 (alle dager kl 17.00): 

• Mandag 28.04.2025 endres til tirsdag 29.04.2025 

• Mandag 08.09.2025 endres til tirsdag 09.09.2025 

• Mandag 17.11.2025 

• Torsdag 15.01.2026 

Reviderte møtedatoer vedtatt. 

19/25 Eventuelt 

Det var ingen saker til eventuelt 

 

 

Med hilsen 

 

Bjørn Unnersaker      Anton Rygg 

Driftsstyreleder      Rektor og sekretær for DS 


